
本公司供应鱼虎 OEM

产品名称 本公司供应鱼虎 OEM

公司名称 扬州宏捷服饰玩具有限公司

价格 4.00/件

规格参数 品牌:OEM
造型:虎
填充物材质:棉

公司地址 暂无

联系电话 86 514 87634023 13705278571

产品详情

品牌 OEM 造型 虎
填充物材质 棉 适用年龄 所有年龄

yangzhou hongjie garment&toys co.,ltd is a famous enterprise which is specialized and selling all kinds of push stuffed
toys and indoor animal slippers. plush pillowa and earmuff.our factory has over 400 esprienced workers in daily
operation and high standard design team .it produces about over 1000 doz of plush toys or 6000 pairs animal slipper a
day .the products are mainly exproted to europe ,u.s.a and south american.the enterprise "s aims are top qulity. low
price for all customers,we can guarnte deliverie for all orders in time.we decide to farther open up international toys
market and warmly invites partners form home and abroad to build up varieties of trade cooporation.我们是专业设
计/开发/生产各式外销毛绒填充玩具/室内拖鞋/日用纺织制品及相似产品的厂家,现有员工四百多人，10名
左右的专业设计师,拥有200多台高速电动缝纫设备,可设计生产各式填充布绒玩具等礼品系列,布绒室内拖
鞋和靠垫靠枕等家居纺织系列,毛绒耳套和帽等个人防护系列,颈枕和吊饰等汽车饰品系列产品,并可以根
据客户需求定制各款相应产品，产品质量可靠，价格合理，交货准时,深受国内外客户青睐,产品远销美国
；德国；英国；意大利；日本等。日产量大约为：玩具1000打或玩具鞋6000双。欢迎国内外客户来样/来
图/来电垂询订货。
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